



# شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء

## ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

Date: 25 February 2026

التاريخ : 25 فبراير 2026

M/s. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance  
Department.  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.o. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE  
Greetings,

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500  
أبوظبي الإمارات العربية المتحدة  
تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Amendment to the Agenda of the General Assembly Meeting of Abu Dhabi National Company for Building Materials - BILD CO (PJSC).**

**الموضوع: تعديل جدول أعمال الجمعية العمومية لشركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء - بلدكو (ش.م.ع.)**

With reference to the previous disclosure regarding the invitation to convene the General Assembly Meeting, and further to the approval of the Securities and Commodities Authority dated 17/02/2026, please be informed that Item No. (6) was included in the previously published agenda due to an unintentional clerical error, whereas the approval issued by the Authority does not include this item.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق بشأن الدعوة لانعقاد الجمعية العمومية، وبناءً على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع بتاريخ 2026/02/17، نود الإحاطة بأنه قد تم إدراج البند رقم (6) ضمن جدول الأعمال المنشور سابقاً نتيجة خطأ مادي غير مقصود، في حين أن الموافقة الصادرة من الهيئة لا تتضمن هذا البند.

Accordingly, this notice serves to inform the market of the above amendment. The invitation to the General Assembly Meeting will be re-published after amending the agenda in line with the Authority's aforementioned approval.

وعليه، وجب التنويه عن هذا التعديل، وسيتم إعادة نشر دعوة الجمعية العمومية بعد تعديل جدول الأعمال بما يتوافق مع موافقة الهيئة المشار إليها أعلاه.

Thank you and Regards.

وتفضلو بقبول فائق الاحترام.

موشي ليو - أمين السر

Muchi Lyu - Secretary of the Board

Copy To:  
Securities and Commodities Authority (SCA)  
Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة



شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤

